

Referat af bestyrelsesmøde
Tirsdag den 16. april 2024
på Stengaard

Deltog: Merete, Nancy, Lea D, Katja, Birte, Anita, Morten, Mia H(delvist), Lea og Jill

Afbud fra: Vivan, Dahlia, Olivia, Jørn

- **Godkendelse af referat**

- Referatet fra bestyrelsesmødet d. 6. marts blev godkendt.

- **Meddelelser**

- Lea og Louise Hededam deltog i DRF's Repræsentantskabsmøde, som blev afviklet fint. Mette Uldahl havde et meget fint indlæg omkring Hestevelfærd, som DRF vil forsøge at udbrede. Ditte Bach Sørensen er konstitueret næstformand og Distriktsansvarlig og har givet udtryk for gerne at ville besøge forskellige klubber i distrikterne, og HKR ved DM for hold i august.
- Lea har fået en henvendelse fra Distrikt 1 omkring afholdelse af D1 mesterskab i military, da de ikke har nogen bane i D1, hvor det kan afholdes. De ønsker det inkluderet i vores oktober stævne. Det har vi sagt ja til – dog skal der aftales nærmere omkring præmier m.v., da HKR ikke skal have udgifter på det. Der blev også talt om et evt. Sjællands-Holdmesterskab i Military. Det ser vi nærmere på sammen med D1.
- Vi har fået afslag fra Andel, da der var 803 ansøgninger til 10 tildelinger. Vi har dog mulighed for at søge igen senere i år (**Merete**). Vi har fået 15.000 kr. fra DIF/DGI til Junior Camp'en. Lea har søgt Fonden Præstø Brand om 30.000 (spring). Vi har også søgt Gisselfeld Fonden og Spar Nord, men har ikke hørt noget tilbage endnu.
- Shetlænderforeningen har spurgt om de kunne leje vores baner den 17. august. Det har vi sagt ja til, på samme vilkår som i 2023.
- Lea har underskrevet og returneret kontrakt vedr. Hold DM til DRF.
- Faxe Kommune afholder møde omkring Rusmidler m.v. i foreninger. Vi deltager ikke, da vi ikke anser dette relevant for HKR pt.

- **Afholdte aktiviteter**

- **Trec PTV-stævne den 23. marts**
 - Der var ok deltagelse og det var sjovt. Det kræver en del hjælpere.
 - Der var ønske om et "fuldt" Trec stævne (alle 3 momenter), vi mener dog, at der bør afholdes træninger før vi afholder et fuldt stævne, for at få flere ryttere med.
- **Arbejdsdag den 1. april (2. påskedag)**
 - Der var fint fremmøde til trods for, at der ikke var arbejdsdag i terrænet. Der blev malet rigtig meget. Desværre har det knebet lidt med deltagelse

efterfølgende med færdiggørelse af malingen, bortset fra nogle få meget aktive. Vi planlægger en maledag i den kommende weekend. **Lea** sender dag og tidspunkt.

- **Kommende aktiviteter.**

- **Militarystævne den 28. april – er aflyst**
- **Store Hestedags Cup den 4. maj**
 - Der er åbnet for tilmelding.
 - **Merete** vil gerne skrive for Nia (Ellen på første hold). **Jill** lægger resultater ind i Equipe efterfølgende. **Jill** printer bedømmelseskemaer og resultatliste.
- **Dressurstævne (D) den 11. maj**
 - Officials er på plads.
 - Vi skal have en i sekretariatet (**Lea**) og 4 tastere. **Jill** speaker og opdaterer resultater.
 - Vi skal have styr på ærespræmier, som burde kunne findes i det vi allerede har fået (AB Rideudstyr, Casa Bazar, Krafft m.v.)
 - I kiosken vil vi forsøge os med delvis selvbetjening – **Birte** og **Lea D** laver plan.
 - Vi mødes fredag d. 10. på Stengaard til klargøring af stævneplads. Tidspunkt kommer senere.
- **Military i maj**
 - Vi er blevet enige om at søge mandag den 20. maj som ny stævnedato. Vi har desværre kun fået lov til at afvikle klasser op til og med 90 til trods for, at 100-klasser gerne må afvikles med en uges mellemrum.
 - Om det bliver 60, 80 og 90 eller 70, 80 og 90 vender **Mia H** tilbage med den 17. april.
 - **Lea** skriver til DRF om ny dato og (hvis den godkendes) laver propositioner.
 - Når dato er godkendt, kontakter **Lea** officials fra april stævnet i håb om, at de også kan den nye dato.
 - Vi kommunikerer ny stævnedato ud på hjemmeside og diverse FB-grupper.
- **Springstævne (C) den 26. maj**
 - Tidtageranlæg er bestilt. Vi kan ikke låne bomholdere af D4. Tidtageranlægget skal afhentes – **Lea** undersøger, hvor det skal hentes.
 - Officials er på plads.
- **Junior Camp den 30. juni til 2. juli**
 - Vi har fået 15.000 fra DIF/DGI til junior camp'en.

- Merete har afholdt møde med juniorudvalget og lagt planer for aktiviteter på camp'en og fået ønsker til arrangementer resten af året.
- Til camp'en vil der være Pony games, hvor **Olivia** måske kan lave en bane. Ønske om en teori session med enten Mia eller Karin, Trec (for hånd), Natteløb og bagning af heste-cookies.
- Til resten af året var der ønsker om julearrangement som i 2023, en ridetur på feddet med frokost, Pony games, Pizza-filmaften, bagning af heste-cookies og meget mere.
- Dejligt med ideer og initiativ fra juniorerne.
- **Military august**
 - Da vi har hold DM, skal propositionerne ansøges senest 3 mdr. før fristen for sidste tilmelding.
 - Vi tager udgangspunkt i propositionerne fra Hold DM i 2021.
 - Vi forhøjer indskud med 50 kr. i hesteklasserne (i forhold til april 2024)
 - Hold DM klassen vil koste 400 kr. og kun 1 rytter fra hvert hold skal tilmelde på GO – dette anføres i bemærkninger til stævnet på GO.
 - **Lea** laver udkast til propositioner og sender til gennemsyn.
 - **Vi mangler at afklare om det skal være 1- eller 2-dagsstævne?**
- **Nyt fra udvalgene**
 - **Projekt ridestier i Nordskoven.**
 - Afventer møde mellem Bregnetved og Benny (Faxe Kommune).
 - **Bane- og Materialeudvalg.**
 - Den lille dressurbane hæves nu til samme niveau som den store bane. Der tilføjes et stenmelslag og derefter et "ridelag". Banen må IKKE benyttes før der er sat hegn op omkring banen. Der må IKKE longeres på banen før om et års tid.
 - Man må nu gerne longere på den store bane oppe. Prøv dog at undgå, at longere i samme spor hele tiden. Hvis man tager materiale ud på den store bane SKAL det bringes tilbage til, hvor det blev taget fra, **straks efter brug**.
 - Græsspringbanen må stadig ikke benyttes. Spring sættes ud på græsbanen, når bunden er klar. For at beskytte græsbanen mest muligt, bibeholder vi noget springmateriel på den nederste bane, så der kan springes der, når vejret er dårligt.
 - **Lea** laver opslag på Stengaard gruppen.

- **Regnskab og budget**

- Der er tilbagebetalt indskud til 27 af 30 ryttere vedr. det aflyste aprilstævne.

- **Eventuelt**

- Merete har kontaktet Fotograf Niels Davernum vedr. vores stævner og vi skal vende tilbage med tidsplan, så snart vi har dem. **Jill** skriver til Merete.
- Vi bør udarbejde en pjece, som kan sendes/udleveres til eventuelle sponsorer. **Jill** finder det skriv Nancy lavede i forbindelse med ansøgning til HorseConsult og sender til Merete.

- **Næste møde:**

- Næste møde afholdes onsdag d. 8. maj 2024 kl. 19:00 på Stengaard.